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Inleiding
Stichting Ouderennetwerk West-Friesland heeft op 11 november 2021 tijdens een rondetafelgesprek in de 
commissie gesproken over een initiatief om tot een Regionaal Expertisecentrum te komen (zie voor de video van 
die inspraak: https://medemblik.raadsinformatie.nl/vergadering/774544 ). Hierop werd in de commissie positief 
gereageerd. Voorgesteld werd om het plan te presenteren tijdens een regionale raadsledenbijeenkomst. Het 
initiatief om dit op de agenda van die regionale raadsledenbijeenkomst te kunnen krijgen zou bij het toenmalige 
presidium liggen.  

Inmiddels anderhalf jaar na genoemde commissievergadering is het nog altijd niet tot zo’n presentatie gekomen, 
omdat de stichting hiervoor nimmer is uitgenodigd. Zij heeft daarom onlangs bij onze gemeente geïnformeerd 
naar de actuele stand van zaken. De stichting vernam daarop dat een regionale raadsledenbijeenkomst niet de 
juiste plek zou zijn voor deze presentatie en voegde daaraan toe dat de verschillende WF-colleges de agenda 
van zo’n bijeenkomst bepalen. Eerstgenoemde bevreemdt de fractie van Hart voor Medemblik, omdat het hier 
juist om een plan voor een regionaal expertisecentrum gaat. De Stichting Ouderennetwerk West-Friesland werd 
echter geadviseerd om zelf een bijeenkomst te organiseren en zelf de regionale raadsleden daarvoor uit te 
nodigen. De stichting beschikt echter niet over de faciliteiten, noch over de financiële middelen om dat gedegen 
te doen.  

Wij begrepen dat onze gemeente eventueel bereid zou zijn om een ruimte beschikbaar te stellen voor een 
bijeenkomst en om de regionale raadsleden voor zo’n bijeenkomst uit te nodigen, hetgeen wij zouden 
toejuichen. Echter, de stichting zou door de gemeente gevraagd zijn om dan wel zelf de kosten voor 
medewerkers die die avond zouden moeten werken (vermoedelijk bodes) voor haar rekening te nemen. 

Al met al dreigt dit initiatief nu om procedurele en financiële redenen in schoonheid te sterven, terwijl het plan 
mogelijk o.a. kan bijdragen aan de verbetering van de efficiency,  van positieve invloed kan zijn op de zorg voor 
en het welzijn van ouderen, maar bijvoorbeeld ook een impuls zou kunnen geven aan de doorstroming op de 
lokale woningmarkt. Wat Hart voor Medemblik is het meer dan jammer dat er nu anderhalf jaar verloren is 
gegaan, maar afstel om genoemde redenen zou helemaal ongewenst zijn. Het is wat ons betreft nu tijd om hier 
vaart achter te gaan zetten.

https://medemblik.raadsinformatie.nl/vergadering/774544
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1. Is het college het met Hart voor Medemblik eens dat een dergelijk initiatief, afkomstig 
van een organisatie met kennis in huis, een serieuze kans verdient om, zoals in de 
commissie van 11 november 2021 besproken, serieus aan de WF-politiek gepresenteerd 
te worden?

antwoord Meer informatie over het plan dan dat wat tijdens de commissievergadering van 11 
november 2021 is besproken hebben wij niet. Het regionale raadsledenoverleg is van en 
voor de raden. Colleges doen voorstellen over wat er besproken wordt maar het is 
primair aan de raden om de agenda te bepalen. 

De stichting Ouderennetwerk West-Friesland heeft tijdens de ronde tafel van 11 
november 2021 uitdrukkelijk aangegeven dat het hun wens is om te komen tot een 
regionale bespreking met raadsleden. Hun vraag was daarbij vooral om duidelijkheid 
over de weg die zij moeten bewandelen om hun plan in een regionaal raasledenoverleg 
te kunnen presenteren. De voorzitter gaf vervolgens aan dat het aan een 
fractievoorzitter is om dit als agendaverzoek aan het presidium kenbaar te maken. 

2. Vindt u ook dat dat het beste eenmalig gedaan kan worden ten overstaan van de gehele 
West-Friese politiek?

Antwoord Deze vraag is nog niet goed te beantwoorden. Dat hangt af van de inhoud van het plan. 
De wens van de stichting Ouderennetwerk West-Friesland is om te komen tot een 
regionale bespreking met raadsleden. Dat is nog steeds mogelijk. 

3. Bent u net als wij van mening dat de regionale raadsledenbijeenkomst daarvoor zeer 
geschikt zou zijn omdat iedereen dan toch al bij elkaar is en het te presenteren plan 
juist gaat om een regionaal expertisecentrum?

Antwoord Wij gaan niet over de vraag welke onderwerpen moeten worden geagendeerd op een 
regionale raadsledenbijeenkomst. 

4. Klopt het dat u de stichting heeft voorgesteld hetgeen zoals vermeld in de 3e alinea van 
de inleidende tekst hierboven?  Indien “nee” wat heeft u de stichting wel concreet 
aangeboden?

Antwoord Wij hebben niet kunnen achterhalen met wie de stichting gesproken heeft over de vraag 
of een ruimte beschikbaar kan worden gesteld voor een regionale 
raadsledenbijeenkomst. De stelling dat wij dit niet zouden willen faciliteren berust op 
een misverstand. Wanneer het Presidium ons dit vraagt zullen wij hiervoor (kosteloos) 
een ruimte ter beschikking te stellen in het gemeentehuis van Medemblik en zorgen 
voor voldoende bemensing (bodes). Wij kunnen echter niet namens een stichting de 
raden uitnodigen. Dit zou de stichting zelf kunnen doen. 

5. Indien 4 met “ja” is beantwoord: Wat is de gedachte achter uw idee om de stichting te 
laten betalen voor gemeentelijke medewerkers (bodes?) die op zo’n avond zouden 
werken? (dit zouden o.i. de WF-gemeenten samen voor hun rekening kunnen nemen)



Documentnummer: DOC-23-711165 3 van 3

Antwoord Zie vraag 4. 

6. Zou u naast dat vermeende aanbod om een ruimte beschikbaar te stellen en om 
uitnodigingen te versturen alsnog ook het laatste stukje “personeelskosten” voor uw 
rekening of voor die van de WF-gemeenten willen (laten) nemen of heeft u wellicht een 
alternatief idee voor een dergelijke collectieve bijeenkomst dat voor de stichting 
financieel en praktisch haalbaar en uitvoerbaar is?   

Antwoord Wij hebben hierboven aangegeven, op verzoek van het presidium, de ruimte en 
personeel beschikbaar te stellen. Het is echter niet de bedoeling dat wij voor externe 
organisaties bijeenkomsten gaan organiseren. 

7. Bent u eventueel bereid om het voortouw te nemen om de presentatie van 
Ouderennetwerk West-Friesland die gaat over de ontwikkeling van een Regionaal 
Expertisecentrum alsnog geagendeerd te krijgen op de regionale 
raadsledenbijeenkomst, dan wel om op een andere wijze ervoor te zorgen dat de 
stichting zijn plan aan alle betrokken gemeenten ineens kan presenteren?

Antwoord Nee. Als externe partijen raden willen bereiken loopt dit gebruikelijk via de Griffies. De 
raad gaat zelf over de invulling van de regionale raadsledenvergadering. 


